



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Sammanträdesdag: 2023-08-30

Tid: 18.00-20.00
Plats: Finnesbostugan

Närvarande: Tommy Franzén, Susann Evertsson, Claes Hassellund, Niclas Andersson, Magnus Skott, Lovis Minfors, Alva Bengtsson, Charlotta Skarin och Jeanette Sigenstam.

1. Ordförande välkomnar och inleder mötet.
2. Genomgång av föregående protokoll.
3. Avstämning kommittéerna:
 - Ungdomsstyrelse: Vad ytterligare gör vi med de önskemål som uppkommit från barn/ungdomarna? Finns det några barn/ungdomar som är intresserade av att bygga mera på banan? I så fall får de komma med förslag som sedan förankras med styrelsen och kunniga.
 - Cykelkommitté: Träningen på tisdagar för landsväg och MTB fungerar bra. KM-MTB prel. 21/9. På kommitténs möte i nästa vecka skall det diskuteras om fortsättning gällande Pump-trackbanan. Idéskiss tas fram, ev. köpa in tjänst för utförande. Prestationer på tävlingar under säsongen av Trasten-medlemmar hyllades med tal och fika på cykelträningen i förra veckan. Spinning med Bengt-Olof på Corpus startar 31/10 18-19. Måns eller Ida kommer vara back-up som ledare vid behov. Information skall läggas ut på hemsidan samt även att det är ett samarrangemang via sponsring från Corpus.
 - Stugkommitté: inget nytt, skall ha möte och planera vidare.
 - Skid- och löpningskommitté: trailbanan klar men kommer inte att vara uppmärkt. Finns tillgång till karta med banan inlagd, kommer ev. som GPX-fil framöver.
 - Ban- och spårkommitté: planerar för arbetsdag för att arbeta med löpspårerna. Joakim har framfört att stolparna på elljusspåret är i mycket dåligt skick. Ska elljusspåret avvecklas eller förnyas? Prio att göra färdigt bytet av lamporna och sedan inventera behovet av stolpbyte och kostnaden för detta.
 - Kassör: pengar från tävlingen och från sponsring är på ingående. Intäkterna från tävlingen ger ingen direkt vinst utan det är sponsringen som ger intäkterna.
 - Klädansvarig/shop: inget att rapportera.



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Sammanträdesdag: 2023-08-30

4. Trastracet: Positivt ur många aspekter tex ekonomi, gemenskap mm. Ser dock behov av mera struktur och kommunikation för att förbättra arrangemanget ytterligare. Gärna möte inför med ansvariga funktionärer. Önskemål om annat datum kommande år, september, eller under våren? Kommissarien har haft vissa synpunkter bla att det behövs en utmärkt led/väg till Lövskog för publiken så att de inte går i banan.
5. SISU-utbildningar: säga till om någon har intresse av att gå någon utbildning.
6. Lagring av delade dokument: behov framkommit gällande att kunna lagra dokument av gemensam karaktär som flera kan arbeta med/ändra mm. Vad finns för alternativ, Dropbox, Microsoft One-drive? Behöver undersökas vidare.
7. Markägarkontakter: stort behov finns av samverkans/informationsmöte med alla markägare under en snar framtid. Peter och Anna har mejlats gällande detta samt behovet av att ta fram aktuella kontaktuppgifter till alla berörda markägare.
8. Måndagshjältar: idé från Borås GIF. Föräldrar mm. som har möjlighet att hjälpa till med planerade uppdrag under pågående barn/ungdomsträning. Något för Trasten att ta efter? Behöver diskuteras vidare.
9. Elavtal: nytt elavtal tecknat med fast pris på ca 1,20 kr/Kwh
10. Lunchträff för föreningar i Marks kommun: ingen hade möjlighet att delta. Tommy har lämnat svar och att IK Trasten gärna tar del av det som diskuteras.
11. Grillplats: ej möjligt att få hjälp med iordningställande via kommunen. Tas upp i ban- och spårkommittén på kommande möte.
12. Sponsring på klubbdräkter, stöd vid elitsatsning: Diskussion gällande hur/om IK Trasten skall stötta elitsatsande medlemmar. Behov finns av att diskutera vidare i frågan samt ta del av medlemmarnas åsikter i frågan. Förslag att detta tas upp på inplanerat medlemsmöte/Uppföljning Framtidsdag med SISU den 8/11. Susann kontaktar vår SISU-ansvarige och lyfter frågan om vad de kan stötta med i diskussionen för en förening som växer och har elitsatsande medlemmar. Omvärldsanalys behövs, hur gör andra föreningar?
Diskussion kring sponsring på klubbkläder. Det tidigare beslutet kring att ha egna sponsorer på klubbtröjorna fungerade inte som det var tänkt och därför revideras beslutet. Det skall nu inte vara tillåtet med sponsring på våra klubbtröjor men att byxorna får ha egna sponsorer på.
13. Hemsidan: lagringsutrymmet maxat, behöver gallras. Se över vad som skall sparas och var. Charlotta pratar med Tina.
14. Nycklar till klubbstugan: diskussion kring att byta till kodlås. Avvaktar i frågan.
15. Stugveckan: listan behöver revideras. Det är flera som är med på listan som inte alls är aktiva. Stugkommittén ansvarar för detta.



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Sammanträdesdag: 2023-08-30

16. Utlåning av klubbstugan till dop 1/10.

17. Nästa möte: onsdag 4/10 kl.18.00

Vid protokollet
Jeanette